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OSNOVNA ŠOLA DOLENJSKE TOPLICE 

Pionirska cesta 35 

8350 Dolenjske Toplice 

Telefon: 07 38 45 200 

E-naslov: os.dolenjske-toplice@os-dt.si 

 

 

SVET STARŠEV V OSNOVNI ŠOLI  

Številka: 900-3/2022/4 

       

 

ZAPISNIK 

 

2. sestanka Sveta staršev, ki je bil dne 16. 5. 2023 ob 17. uri v jedilnici šole 

 

 

Prisotni: Sandra Zamida, Nina Pušič, Eva Čih, Špela Poreber, Mišel Gorše, Barbara Pezdirc, Teja 

Mohorič, Gregor Sepaher, Barbara Papež Lavrič, Nastja Turk Bokan, Petra Kukman, Aleš Lavrič, Peter 

Skrabl, Maja Okršlar, Karmen Kocmur, Petra Čuk, Mateja Šenica  

 

Ostali prisotni: ravnateljica Andreja Koščak, prof., pomočnica ravnateljice za vrtec Ariadna Agnič, 

dipl. vzg., svetovalna delavka mag. Helena Arzenšek Krajačič, prof., predstavnika Sloresta, d. o. o., 

Silvana Stanič in Janez Korošec  

 

Odsotni: Uroš Štih, David Fink, Katja Lazič Mikec, Viljem Volf, Klavdija Pavlin, Gregor Kavčič, 

Natalija Mavser, Janja Cekuta, Sašo Lukeš in Bojan Kukman 

 

DNEVNI RED 

1. Ugotovitev potrditve zapisnika 1. sestanka Sveta staršev z dne 20. 9. 2022 

2. Soglasje k predlogu učnega gradiva za šolsko leto 2023/2024 

3. Soglasje k predlogu za nabavo likovnega materiala za šolsko leto 2023/2024 

4. Seznanitev s sanacijo prezračevalnega sistema v šolski kuhinji 

5. Predlogi, pobude in vprašanja članov Sveta staršev 

 

Predsednica Sveta staršev je pozdravila vse navzoče člane na 2. sestanku Sveta staršev v šolskem letu 

2022/2023. Prisotnih je bilo 17 predstavnikov staršev – sklepčnost. Predstavila je dnevni red.  

 

K točki 1: Ugotovitev potrditve zapisnika 1. sestanka Sveta staršev z dne 20. 9. 2022 

Predsednica Sveta staršev je povedala, da ni bilo pripomb na zapisnik 1. sestanka Sveta staršev z dne 

20. 9. 2022, zato je zapisnik potrjen v skladu s poslovnikom. 

 

SKLEP 1/2: 

Vsi prisotni člani so se strinjali s potrditvijo zapisnika 1. sestanka Sveta staršev z dne 20. 9. 2022. 

Sklep je soglasno sprejet. 

 

K točki 2: Soglasje k predlogu učnega gradiva za šolsko leto 2023/2024 

Ravnateljica je povedala, da bo sprememba pri učbenikih za 4. razred, kjer bodo starši za komplet 

samostojnih delovnih zvezkov prejeli tudi kodo za e-gradiva (založba Rokus). Prihodnje šolsko leto se 

bo ta sprememba učbeniškega kompleta uvedla v 5. razredu. V 8. razredu pa prihaja do spremembe pri 

delovnem zvezku Potujem v preteklost 8, ki bo nov. Ukinja pa se delovni zvezek za matematiko. Prešlo 

se bo na učbenik, in sicer s kodo. Ostalih sprememb v ponujenih gradivih ni. 

 

SKLEP 2/2:  

Svet staršev je z dvigom rok podal soglasje k predlogu o skupni nabavni ceni učnega gradiva za 

šolsko leto 2023/2024. 
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K točki 3: Soglasje k predlogu za nabavo likovnega materiala za šolsko leto 2023/2024 

Ravnateljica je povedala, da je tudi letos profesorica likovne umetnosti predlagala prispevek za nabavo 

likovnega materiala. Kot vsako leto znaša prispevek do 6 evrov. Taka nabava likovnega materiala se je 

izkazala za najbolj racionalno. 

 

SKLEP 3/2:  

Svet staršev je z dvigom rok podal soglasje k predlogu za nabavo likovnega materiala za šolsko 

leto 2023/2024. Sklep je soglasno sprejet. 

 

K točki 4: Seznanitev s sanacijo prezračevalnega sistema v šolski kuhinji 

Ravnateljica je v nadaljevanju člane Sveta staršev seznanila s to pomembno točko. Zato sta bila na seji 

prisotna tudi predstavnika Sloresta, d. o. o. Ravnateljica je povedala, da bo potrebno sanirati 

prezračevalni sistem v kuhinji, ker je dotrajan. Lansko leto smo pri inšpekcijskem pregledu dobili rok 

za sanacijo, to je do konca avgusta 2023. Sanacija se bo opravljala v juliju in avgustu – v času šolskih 

počitnic, ko deluje samo vrtec. 

 

Predstavnik Sloresta je povedal, da bodo v času sanacije v centralni kuhinji pripravljali hrano za vrtec, 

nato pa v termo posodah dostavljali hrano. So strokovnjaki za transport in v tem ne vidijo težav. 

Trenutno je rešitev za centralno kuhinjo podjetje Revoz, kjer imajo prostor in kapaciteto za pripravo 

vrtčevske hrane. Potrebno pa bo prilagoditi jedilnike in jih usklajevati.  

 

Ob 17.18 se je sestanku pridružil član. Prisotnih je 18 članov. 

 

Predstavnik Sloresta je nadaljeval, da bodo zagotovljeni topli obroki. Jedilniki bodo sestavljeni enako 

kot sedaj, le da ne bo ocvrtih jedi oz. jedi, ki ne prenesejo transporta. Povedal je tudi, da bodo imeli 

ločeno ekipo, ki bo pripravljala hrano za vrtec, in ločene jedilnike, ki bodo primerni za vrtec. V Revozu 

imajo na voljo ločeno kuhinjo, ki je trenutno prazna.  

 

Predstavnik staršev je vprašal za možnost, ali se bi dalo dogovoriti s Termami Krka. Predsednica Sveta 

staršev mu je odgovorila, da bi bila najverjetneje precej velika razlika v ceni, vseeno pa bi bila hrana 

transportirana.  

 

Ravnateljica je dodala, da – kot je že povedal predstavnik Sloresta – imajo možnost kuhanja v Revozu, 

ker je v Revozu prazen en del kuhinje, Slorest ima pa ima tam zaposlene v kuhinji in bodo oni od tam 

pripravljali hrano za naš vrtec. 

 

Pomočnica ravnateljice za vrtec je dodala, da prihaja iz vrtca, kjer so imeli vsakodnevni transport hrane, 

in da to ni predstavljalo problemov. Tudi za diete so bili pripravljeni posebni boksi, da je bila hrana 

ločena. Pri vsakem transportu so vzgojiteljice preverjale temperaturo in nato odpadno hrano. Bo pa tudi 

število otrok med poletjem upadlo (počitnice). Vse bo potekalo kot do sedaj, prilagojene jedilnike se bo 

dobivalo tedensko in tudi hrana bo topla. Povedala je, da je že sedaj hrana prilagojena vrtčevskim 

otrokom. Hrano prilagajajo tudi znotraj vrtca – za mlajše otroke, prvo in drugo skupino otrok. 

 

Ravnateljica je obrazložila, da se bo hrana tako pripravljala tudi za novi vrtec, saj se bo iz naše kuhinje 

v šoli hrana nato dostavljala v novi vrtec na vozičkih in v termo boksih (uporabil se bo transport hrane). 

 

Predstavnik staršev je povedal, da je starše zmotilo dejstvo, da otroci dobijo pol banane. Pomočnica 

ravnateljice za vrtec mu je odgovorila, da vzgojiteljice cele kose v vrtcu razrežejo. Predstavnik staršev 

je dodal, da se je vprašanje nanašalo na otroke v šoli – sprašuje za prvo triado. Poudaril je, da mu je 

otrok doma povedal, da so učiteljice prerezale banane na pol, ker je bilo premalo banan. Predstavnik 

Sloresta je odgovoril staršu, da bodo preverili v kuhinji.  
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Pomočnica ravnateljice za vrtec je staršem obrazložila, da imajo v vrtcu sistem, da otroke privajajo, da 

si za začetek vzamejo manj hrane in če želijo še, hodijo po dodatne porcije. Posledično je tako manj 

zavržene hrane. 

 

Predstavnik staršev je izpostavil problem v šoli, da učenci, ki pridejo med zadnjimi na kosilo, ne dobijo 

več redne porcije, kaj šele dodatne porcije. Predstavnik Sloresta mu je odgovoril, da jih včasih preseneti 

število prijavljenih kosil, ki ga dobijo zjutraj. Dodal je, da če so jedi priljubljene, je tudi dodatnih porcij 

veliko več. Imajo pa vedno na zalogi alternativo. 

 

Ravnateljica je dodala, da zaposleni v šoli hodijo kar redno na kosilo. Opaziti je tudi, da število kosil 

narašča tako pri učencih kot tudi zaposlenih.  

 

Predstavnik Sloresta je dodal, da se vsak dan skuha 15 % več, in doda, da če je karkoli narobe in če so 

o tem obveščeni, te zadeve sproti rešijo in popravijo. Za nazaj stvari ne morejo popravljati. Izpostavi 

tudi, da pri inšpekcijskem pregledu in ostalih zunanjih pregledih ni bilo pripomb. 

 

Pomočnica ravnateljice za vrtec je starše seznanila z analizo ankete o prehrani, ki so jo izpolnili starši 

in učenci naše šole preko spletnega vprašalnika.  

 

Rezultati spletne ankete, ki so jo izpolnjevali učenci, so naslednji: Doma jih zajtrkuje 37 %, občasno 33 

%. Doma nikoli ne je kar 30 % učencev. Šolski jedilnik si vsak dan pogleda oz. prebere 18 % učencev. 

Z malico v šoli je zadovoljnih 69 % in nezadovoljnih 12 % učencev. S kosilom je zadovoljnih 72 % 

učencev in nezadovoljnih 7 %. Vsak dan hodi na kosilo 75 % učencev, 16 % jih hodi občasno. S sadjem 

si postreže v šoli 37 % učencev, 30 % sadje odkloni. Največkrat omenjeno sadje in zelenjava so 

jagodičevje, jabolka, zelena solata, korenje. Z osebjem in jedmi je zadovoljnih 72 % učencev. 76 % 

učencev si želi bolje spoznati poklic kuharja in delo v kuhinji. 

 

Rezultati spletne ankete, ki so jo izpolnjevali starši, so naslednji: Iz vrtca je izpolnilo spletni anketni 

vprašalnik 51 staršev in iz šole 81 staršev. Smernice o zdravi prehrani pozna 77 % staršev. 72 % staršev 

si dnevno pogleda jedilnik, najpogosteje na spletni strani vrtca ali osnovne šole. 65 % staršev je s hrano 

zadovoljnih. 7 % staršev s hrano ni zadovoljnih in so mnenja, da je Slorest, d. o. o, prehrana na ravni 

menze. 

 

Dodala je, da je iz vrtca odgovorilo le 51 staršev, iz šole pa 81 staršev.  

 

Predstavnika staršev je zanimalo, ali je pri delitvi hrane do konca prisoten učitelj, torej ali dežurni učitelj 

lahko preveri, če so učenci imeli dovolj hrane ali ne. Ravnateljica mu je odgovorila, da učence na kosilo 

pripelje dežurni učitelj. Predstavnik Sloresta je k tej točki dodal, da so lani oktobra spremenili cene 

zaradi višjih cen dobrin, povišanja plač … Starše je seznanil, da se 1. 9. 2023 obeta nova podražitev. 

 

Predsednica Sveta staršev je dodala, da jo zanima, kakšna bo analiza ankete naslednje leto, da se staršem 

in učencem posreduje isti vprašalnik in se nato naredi primerjava. Povzame, da so pripombe, 

reklamacije, pritožbe dobrodošle, vendar jih je potrebno napisati točno. 

 

Investicija v sanacijo prezračevalnega sistema v kuhinji OŠ Dolenjske Toplice je nujno potrebna.  

 

SKLEP 4/2:  

Svet staršev se je seznanil s sanacijo prezračevalnega sistema v kuhinji OŠ Dolenjske Toplice. 

 

Ob 18.09 sta predstavnika Sloresta zapustila sestanek. 

 

 

K točki 5: Predlogi, pobude in vprašanja članov Sveta staršev 
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Svetovalna delavka je pri tej točki starše seznanila, da je zadnja tri leta šola vključena v projekt Varno 

in spodbudno učno okolje. Delajo na strpnosti in komunikaciji. Predstavila je delo na nivoju učencev, 

staršev in učiteljev.  

• Na nivoju učencev se dela na področju povezovanja, za dobro klimo v razredu, učitelji so z 

učenci spregovorili o medvrstniškem nasilju in vlogah udeležencev v medvrstniškem nasilju 

(žrtve, storilci in opazovalci), učence učijo o jeziku žiraf in volkov, ozaveščajo moteče in 

spodbujajo želeno vedenje. Na temo medvrstniškega nasilja so izvedli šolski parlament, izvedli 

aktivnost »Tom telefon potuje in otroke obiskuje«, delavnice Dobro sem, Ne nasilju, ki jih 

izvaja RK NM, delavnice humanitarnih enot. Zdravstveno vzgojo so razširili in obogatili s 

temami o duševnem zdravju. 

• Na nivoju staršev so bile izvedene različne dejavnosti in predavanja (Digitalni svet in posledice, 

Pasti in zablode sodobne vzgoje, Ne nasilju, Obvestilo NIJZ o pojavnosti elektronskih cigaret, 

povabilo staršev na predavanja, ki jih je organiziral  CSD NM …). 

• Na nivoju učiteljev so bila izvedena različna srečanja in predavanja – v živo in na daljavo 

(Pravni vidik spletne varnosti v šoli, Kam se je skrilo nasilje? Ko otroci podivjajo, Vodenje 

razreda za dobro klimo, Family lab, Čuječnost …). 

 

Svetovalna delavka je povedala, da se vsako leto na šoli v vseh oddelkih naredi sociogram. Mediacija 

je tudi utečena stvar v šoli – na šoli sta usposobljeni dve šolski mediatorki. V okviru projekta Varno in 

spodbudno učno okolje se v tem šolskem letu ukvarjajo z motečim in želenim vedenjem – učenci sami 

ugotavljajo, kaj jih moti. Trenutno uvajajo vaje čuječnosti – kako umiriti svoje misli. Izvedli pa so tudi 

delavnice Kultura nenasilja in strpnosti. Učenci so tako seznanjeni z različnimi tehnikami in imajo 

znanje o strategijah nenasilne komunikacije, reševanju konfliktov, iskanju pomoči in načinih 

sodelovanja. Opazno pa je, da imajo učenci več težav z uporabo in upoštevanjem naučenega. Vztrajanje 

in negovanje pozitivnih vrednot, nenasilne komunikacije ter prevzemanje odgovornosti za svoja dejanja 

pa je cilj vzgojnega delovanja šole in vrtca v prihodnjih letih.  

 

Predstavnika staršev je zanimalo, ali so bile kakšne grožnje z vabljenjem otrok v kombi izpred šole. 

Ravnateljica pove, da uradne prijave ni bilo, je pa bil s strani šole podan sum na ustrezno institucijo, ki 

se je v tem primeru izkazal za neutemeljenega. 

 

Ob 18.31 je predstavnik staršev zapustil sestanek. 

 

Predsednica Sveta staršev je odprla razpravo: 

 

• Predstavnika staršev je zanimalo, ali šola vodi varne poti, ki jih učenci uporabljajo. Ravnateljica 

mu je odgovorila pritrdilno ter da so objavljene na spletni strani. 

 

• Predstavnika staršev je zanimalo, ali od občine dobimo obvestila, kaj vse so uredili za varne 

šolske poti, predvsem postajališča za šolske avtobusne prevoze. Predlaga, da se občino pozove, 

da letno poročajo, katere zadeve so uredili. 

 

• Predstavnica staršev je vprašala, ali otrok, ki moti pouk v razredu in se ga pošlje na asistenco, 

prejme kakšen ukrep, če se to ponavlja. Svetovalna delavka mu odgovori, da za trikraten obisk 

asistence sledi vzgojni ukrep in nato opomin. 

 

• Predstavnica staršev pohvali vzgojiteljice in dejavnosti v vrtcu, zlasti pri predšolskih otrocih – 

CŠOD šola v naravi, Kekčeva dežela. Dodala je le pripombo, da je bil izlet v Kekčevo deželo 

nekoliko dražji. Pomočnica ravnateljice za vrtec ji je odgovorila, da je do višje cene prišlo, ker 

so se podražili tako avtobusni prevozi kot tudi cene vstopnine ter kosila. 

 

• Pomočnica ravnateljice za vrtec pri tej točki pohvali starše za aktivno sodelovanje pri nakupih 

vrtčevskih izdelkov, saj tako pomagajo vrtcu pri nakupu didaktičnih izdelkov za nov vrtec. 
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Ker ni bilo več vprašanj, predlogov ali pobud, je predsednica Sveta staršev predlagala, da se sestanek 

zaključi. 

 

Sestanek se je zaključil ob 19. uri. 

 

 

Zapisala:      Predsednica Sveta staršev: 

Suzana Turk, tajnik VIZ    Barbara Papež Lavrič, l. r. 


